

HSE Policy

Mabaneer is committed to providing a safe and healthy working environment for everyone, and to operating its facilities safely and responsibly to create a workplace free from accidents and injuries. Our policy aims to integrate our company's sustainability values with the provision of a safe and healthy workplace for all stakeholders, including employees, partners, suppliers, contractors, and the community, through continuous development.

Commitment

Commitment to health and safety is one of our top priorities and is non-negotiable. We adhere to the highest performance standards when it comes to protecting employees and the environment. Mabaneer also commits to minimizing its environmental footprint and supporting Kuwait Vision 2035 by integrating climate action, energy efficiency, and responsible resource use within its operations. and we are committed to implementing the following:

1. Fulfilling legal requirements by complying with all regulations and decisions approved in the State of Kuwait and in all countries where the company operates, while adopting international best practices in the field of health and safety.
2. Ensuring clear leadership commitment at the forefront of all activities.
3. Providing all necessary resources, arrangements, and procedures in the workplace, and ensuring that all employees are trained and qualified to implement this policy.
4. Setting SMART goals and pursuing every opportunity for continuous improvement of the health and safety management system.
5. Developing a strict safety culture where company employees take responsibility for their own safety and the safety of others.
6. Striving to achieve zero incidents in the workplace to protect workers and stakeholders from any injuries or illnesses that may result from our activities.
7. Recognizing and celebrating prominent investors for their role in our success in achieving excellence in health and safety performance.

سياسة الصحة والسلامة والبيئة

تلتزم شركة مباني وشركائها التابعة وتحرص على توفير بيئة عمل آمنة وصحية للجميع، وتشغيل مرافقها بأمان ومسؤولية لخلق بيئة عمل خالية من الحوادث والإصابات، حيث تعمل سياستنا على تحقيق التكامل بين قيم سياسة الاستدامة لشركتنا وتوفير مكان عمل آمن وصحي لجميع الأطراف المعنية بما في ذلك الموظفين والشركاء والموردين والمتعاقدين والمجتمع من خلال التطوير المستمر.

الالتزام

إن الالتزام بالصحة والسلامة هي من أولوياتنا، وأمر لا هواده فيه، إذ نتلزم بأعلى معايير الأداء فيما يتعلق بحماية الموظفين والبيئة. كما تلتزم شركة المباني بتقليل بصمتها البيئية ودعم رؤية الكويت 2035 من خلال دمج العمل المناخي وكفاءة الطاقة، بالإضافة إلى "الاستخدام المسؤول" للموارد ضمن عملياتها، والالتزام بتطبيق الآتي:

1. استيفاء المتطلبات القانونية من خلال الامتثال لجميع الأنظمة والقرارات المعتمدة في دولة الكويت وجميع الدول التي تتواجد فيها أنشطة الشركة واعتماد أفضل الممارسات الدولية في مجال الصحة والسلامة.
2. ضمان وجود التزام واضح من القيادة في طليعة جميع الأنشطة.
3. توفير جميع الموارد والتنظيمات والإجراءات اللازمة في مكان العمل، والتأكيد على تدريب وتأهيل جميع الموظفين لضمان تطبيق هذه السياسة.
4. وضع أهداف ذكية SMART والسعي خلف كل فرصة من أجل التحسين المستمر لنظام إدارة الصحة والسلامة
5. تطوير ثقافة سلامة صارمة حيث يتولى موظفين الشركة مسؤولية سلامة أنفسهم وسلامة الآخرين.
6. السعي للوصول إلى نتيجة صفرية في الحوادث المتعلقة في بيئة العمل لحماية العاملين وأصحاب المصالح من أي إصابات أو أمراض قد تسببها أنشطتنا.
7. تقدير المستثمرين البارزين والاحتفاء بهم لما لهم من دور في نجاحنا بتحقيق التميز في أداء الصحة والسلامة.



Derived from and aligned with the Sustainability policy

Mabaneer Company (K.P.S.C)
Paid Up Capital K.D 147,886,500.200
Commercial Register 4421
P.O.Box: 5132 Safat 13052 Kuwait
Tel: +965 2224 4444 Fax: +965 2224 4440

www.mabaneer.com

سياسة منبثقة ومواءمة لسياسة الاستدامة المعتمدة .
شركة المباني (ش.م.ك.ع.)
رأس المال المدفوع ١٤٧,٨٨٦,٥٠٠.٢٠٠ ك.د.
السجل التجاري ٤٤٢١
ص.ب ٥١٣٢ الصفاة ١٣٠٥٢ الكويت
تلفون: +٩٦٥ ٢٢٢٤ ٤٤٤٠ فاكس: +٩٦٥ ٢٢٢٤ ٤٤٤٠

8. Ensuring that leadership adopts appropriate behaviors to support health and safety efforts by using risk management techniques to control unacceptable safety risks effectively.

The responsibility

The responsibility for implementing this policy lies with senior leadership, executives, and employees, and the following must be ensured:

- Demonstrating their commitment through actions and decisions to ensure everyone's safety
- Leading by example by ensuring personal behaviors and attitudes align with our health and safety management approach.
- Providing a healthy and safe environment for all stakeholders and considering it a core value integrated across all areas of our business.
- Planning activities in advance and ensuring health and safety measures are embedded in work plans, verifying that work is carried out as approved, and applying change management when circumstances change.
- Proactively identifying and managing risks in the workplace.
- Training and qualifying our employees, and equipping them with the knowledge, skills, competence, and resources needed to work safely.
- Stopping any work that cannot be performed safely or if unsafe conditions or behaviors are observed at the worksite.
- Applying a transparent approach and promptly reporting health and safety incidents, near misses, unsafe conditions, and behaviors, and working seriously to resolve the issue.
- Managing and monitoring energy consumption.
- Mabaneer will continuously measure, review, and transparently report its HSE performances to promote accountability and continual improvement.

Waleed Khaled Alsharian
Chief Executive Officer



وليد خالد الشريان
الرئيس التنفيذي

8. ضمان أن القيادة تتبنى السلوكيات المناسبة لدعم جهود الصحة والسلامة من خلال استخدام تقنيات إدارة المخاطر للسيطرة الفعالة على المخاطر غير المقبولة على السلامة.

المسؤولية

وتقع مسؤولية تطبيق هذه السياسة على عاتق القيادة العليا والتنفيذيين والموظفين حيث يتوجب الاتي:

- اثبات التزامهم من خلال افعالهم وقراراتهم لضمان سلامة الجميع.
- القيادة بالقدوة من خلال ضمان توافق السلوكيات والمواقف الشخصية مع نهجنا في إدارة الصحة والسلامة.
- توفير بيئة صحية وأمنة لجميع الأطراف المعنية واعتبارها قيمة أساسية يتم دمجها في جميع مجالات أعمالنا.
- التخطيط المسبق للأنشطة وضمان الالتزام بتدابير الصحة والسلامة في خطط العمل، والتأكد من تنفيذ العمل حسب ما هو معتمد، واتباع إدارة عملية التغيير عندما تتغير الظروف.
- تحديد المخاطر وإدارتها بشكل استباقي في مكان العمل.
- تدريب موظفينا وتأهيلهم وتزويدهم بالمعرفة والمهارات والكفاءة والموارد اللازمة للعمل الآمن.
- إيقاف العمل الذي لا يمكن تنفيذه بأمان أو إذا كانت هناك ظروف أو سلوكيات غير آمنة في موقع العمل.
- تطبيق نهج يتسم بالشفافية والابلاغ الفوري عن حوادث الصحة والسلامة، والحوادث الوشيكة والظروف والسلوكيات غير الآمنة والعمل بجدية لحل المشكلة.
- إدارة ومراقبة استهلاك الطاقة.
- تقوم شركة المباني بقياس ومراجعة وإفصاح اداء الصحة والسلامة والبيئة بشكل مستمر لتعزيز المساءلة والتحسين المستمر.